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The author in a theoretical analysis of the conditions for the effective provision of health and fitness services, includes 
a wide range of factors that contribute to improved living standards, economic, social and environmental security of the 
country. The role and the causes of the market sports and health services for the people in the club. Revealed features of 
the club sports and recreational, are objects and subjects of the market of fitness services. In the pedagogical aspect of the 
substantiation of the positive impact of health technologies exercise with weights on indicators of physical and functional 
components of the morphofunctional status of women of the second coming of age.
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В данной статье предложена разработанная нами в ходе исследования методика создания и использования прак-
тических веб-занятий в образовательном процессе высших учебных заведений, уточнено понятие «веб-технология», 
а также проиллюстрированы для более наглядного понимания применения веб-технологий в учебном процессе об-
щие возможности, предлагаемые  Google на примере спецпрактикума «Новые информационные технологии в про-
фессиональной деятельности будущих менеджеров туристических предприятий». Также рассмотрена возможность 
организации самостоятельной работы при обучении информатичным дисциплинам с помощью веб-сайта и органи-
зация взаимодействия в процессе обучению спецпрактикуму «Новые информационные технологии в профессио-
нальной деятельности менеджеров туристических предприятий» с помощью веб-сайта. Также на примере данного 
спецпрактикума был разработан контроль в виде тестов для проверки уровня и качества знаний студентов. Такой 
контроль знаний можно осуществлять как в аудитории во время занятия, так и дистанционно, с помощью веб-сайта.
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This paper presents our developed during the research methodology of creation and use of practical web activities in the educational 
process of higher education institutions, clarified the concept of «Web Technology», and as illustrated for a more intuitive understanding 
of the use of web-based technologies in the learning process common features Google offered the example of Special practical «New 
information technologies in the professional activity of the future managers of tourism enterprises.» It is also considered the possibility 
of organization of independent work in training informatichnym disciplines using web-site and the organization of cooperation in the 
training of Special practical «New information technologies in professional managers of tourism enterprises» with the web-site. Just an 
example of the Special practical control has been developed in the form of tests to check the level and quality of students’ knowledge. 
Such control knowledge can be carried out in the classroom during class, or remotely via web-site.
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Статья раскрывает взаимосвязь коммуникации и рефлексии в учебном процессе по английскому языку для 
профессиональных целей (АПЦ). Доказывается необходимость формирования и развития рефлексивных умений 
студентов для реализации комплексной цели обучения иностранному языку, обозначенной в новой примерной 
программе по иностранным языкам для студентов неязыковых специальностей вузов. Используя положения те-


